
ZÁPIS Z 5. ZASEDÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY při ZŠ Horní Cerekev 

ze dne 30. 10. 2023 

Přítomni: 

Za zřizovatele: Markéta Vaňková, DiS., Hana Karafiátová 
Za pedagogické pracovníky: Eva Drdová, Bc. Lenka Procházková 
Za rodiče: Mgr. Ing. Dana Mezerová Nevosádová, Mgr. Olga Spálovská 
Za vedení školy: Mgr. Jaromír Herna 
 
PROGRAM: 

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu ze 4. zasedání Školské rady při ZŠ Horní Cerekev ze dne 27. 6. 2023, 

diskuze o bodech z minulého zápisu, zveřejnění nejen bodů, ale i reakcí ředitele školy 

3. Výroční zpráva 

4. ŠVP družiny 

5. Ostatní 

 

1. Schválení programu 

Předložený program zasedání byl schválen. 

2. Schválení zápisu z 4. zasedání Školské rady při ZŠ Horní Cerekev 

Ředitel školy předložil požadavek, aby součástí zveřejnění zápisu ze 4. zasedání Školské rady 

při ZŠ Horní Cerekev ze dne 27. 6. 2023 byly i jeho reakce na jednotlivé body. Proběhla diskuze 

k zápisu, ke zveřejnění i průběžné vyhodnocení některých bodů. Protože upravený ŠVP 

(úprava týkající se informatiky na 1. stupni, bod č. 4 zápisu z minulé školské rady) není 

dostupný na stránkách školy, nemohla se ŠR přesvědčit, zda byl – dle dohody – doplněn podle 

doporučení. Ředitel přislíbil nápravu do týdne. Zároveň přislíbil kontrolu a aktualizaci dalších 

dokumentů na stránkách školy (především školní řád, ale i další). Dále byly diskutovány 

především body 3 (personální změny), 6 (Vzdělání a řemeslo v Českých Budějovicích a Mozaiky 

škol v Pelhřimově a v Jihlavě), 11 (zápisy jednání při stížnostech), 14 (porovnání nabídky 

dopravců – ředitel přislíbil dodat písemně), 15 (Scio šetření, je plánováno na listopad) z přílohy 

1 zápisu z jednání minulé ŠR.  

3. Výroční zpráva 

Ředitel školy představil školské radě Výroční zprávu ZŠ Horní Cerekev za školní rok 2022/2023. 

Text obdrželi členové ŠR i přes předchozí upozornění mailem až v pátek 27. 10. 2023 ve 21.20. 

Proběhla diskuze, členové ŠR upozornili na neaktuálnost především úvodní části, měli 

doplňující dotazy. Vyzvali ředitele k úpravě VZ, tento přislíbil v termínu do sedmi kalendářních 

dní. Upravený text pošle členům ŠR společně s dalšími informacemi, které si členové ŠR 

vyžádali. Následně se znovu sejde ŠR a bude hlasovat. 

 



4. ŠVP družiny 

Členům ŠR byl předložen nový ŠVP školní družiny. Hlavní vychovatelka ŠD paní Eva Drdová 

tento ŠVP okomentovala, vysvětlila důvody pro jeho tvorbu. Zároveň upozornila, že vlivem 

změny v legislativě bude pravděpodobně hned v lednu zapotřebí dodatek, seznámila 

s důvodem zástupce zřizovatele, kterého se tento dodatek bude týkat. Proběhlo hlasování. 

 

5. Ostatní 

V rámci bodu ostatní bylo předneseno a projednáno hned několik podnětů. Týkaly se 

především nabídky kroužků organizovaných přímo školou, oproti loňsku omezené (zejména 

nedostatečná nabídka sportovních kroužků pro první stupeň – vloni např. florbal – nebo fakt, 

že na loňský kroužek francouzštiny letos žádný nenavazuje), jedná se zde i o časovou 

návaznost např. pro dojíždějící děti (kroužky zájmových organizací začínají z pochopitelných 

důvodů často dlouho).  

Dále se diskuze týkala zájezdu do Anglie, práce školníka, financí ze sběru papíru, přípravy na 

přijímací zkoušky, plesu. Padla otázka, zda někdy zřizovatel neuvažoval o právnickém spojení 

ZŠ Horní Cerekev a MŠ Horní Cerekev. Tento v tom prý aktuálně nevidí žádné výrazné výhody 

a neshledává k tomu důvody. 

 

USNESENÍ: 

1. Byl schválen zápis z 4. zasedání Školské rady při ZŠ Horní Cerekev včetně zveřejnění 

přílohy 1 a reakcí ředitele školy na body této přílohy. 

2. Ředitel byl vyzván ke kontrole aktuálnosti dokumentů na internetových stránkách školy 

a k doplnění. 

3. ŠR opětovně upozornila ředitele školy na zákonné termíny týkající se výroční zprávy (do 

15. 10. předložení školské radě, následně by měla ŠR výroční zprávu schválit do konce 

října). Protože neměla ŠR dostatek času k prostudování výroční zprávy, a navíc v ní 

shledala nedostatky způsobené neaktuálností, vyzvala ředitele k opravě. Tento slíbil 

nápravu do 7 pracovních dní. 

4. ŠR schválila nový ŠVP pro školní družinu. 

Všechna usnesení byla přijata jednomyslně. 

 

Zapisovatelka: Mgr. Olga Spálovská    V Horní Cerekvi dne 30. 10. 2023 

 

 


